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Vragen van de leden De Roon en
Brinkman (beiden PVV) aan de
minister-president, minister van
Algemene Zaken, en de ministers van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, van Buitenlandse
Zaken, van Defensie, van
Economische Zaken, van Financiën,
voor Jeugd en Gezin, van Justitie,
van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit, van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, voor
Ontwikkelingssamenwerking, van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
van Verkeer en Waterstaat, van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer en voor
Wonen, Wijken en Integratie over
slechte beveiliging van
persoonsgegevens in databestanden
van de overheid. (Ingezonden
4 augustus 2009)

1
Kent u de berichtgeving, dat
570 overheidswebsites dermate
onvoldoende beveiligd zijn, dat
buitenstaanders via die websites
persoonsgegevens van burgers
kunnen bemachtigen?1

2
Welke websites (voor zover – direct of
indirect – vallend onder uw
verantwoordelijkheid) betreft dit?

3
Hoe beoordeelt u, per site, de
conclusie van de onderzoekers dat

persoonsgegevens door
onbevoegden kunnen worden
bemachtigd?

4
Onderschrijft u de opvatting dat
het risico groot is dat vanaf
overheidswebsites gestolen
persoonsgegevens door criminelen
worden misbruikt?

5
Welke verklaring geeft u, per site,
voor de eventueel ontoereikende
beveiliging van de
persoonsgegevens?

6
Welke maatregelen gaat u, per site,
nemen om de beveiliging te
verbeteren? Op welke termijn zal die
beveiliging voldoende zijn? Wat gaat
u doen om in de tussentijd te
voorkomen dat persoonsgegevens
worden gestolen?

1 Networking4all: «Websites overheid
onveilig»
http://www.networking4all.com/nl/over+ons/
nieuws/bedrijfsnieuws/overheid+onveilig/

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Bijleveld-Schouten (Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties), mede
namens de minister president en de
ministers van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, van Buitenlandse
Zaken, van Defensie, van
Economische Zaken, van Financiën,
voor Jeugd en Gezin, van Justitie,
van Landbouw, Natuur en

Voedselkwaliteit, van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, voor
Ontwikkelingssamenwerking, van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
van Verkeer en Waterstaat, van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer en voor
Wonen, Wijken en Integratie
(ontvangen 27 augustus 2009)

Naar aanleiding van de schriftelijke
vragen van de leden De Roon en
Brinkman (beiden PVV) over de
onvoldoende beveiliging van
websites, ingezonden op 4 augustus
2009, deel ik u, mede namens de
Minister-president, minister van
Algemene Zaken, en de ministers van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, van Buitenlandse
Zaken, van Defensie, van
Economische Zaken, van Financiën,
voor Jeugd en Gezin, van Justitie,
van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit, van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, voor
Ontwikkelingssamenwerking, van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
van Verkeer en Waterstaat, van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer en voor
Wonen, Wijken en Integratie mee, dat
het niet mogelijk is deze vragen
binnen de gestelde termijn te
beantwoorden. Dit omdat de
benodigde interdepartementale
afstemming meer tijd vergt.
Beantwoording zal plaatsvinden
zodra alle relevante informatie is
bekregen.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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